
Referat FAU-styret Løren skole 7. mars 2024 
Tilstede: Christoffer Fremstad, nestleder og styrer møter for Bjørg som ikke er tilstede, Hanne 
Kirkebø referent, Linda Rognlien, Henrik,  

 

Saker med rektor (tentativt inntil 1 time): 
1. Evaluering av lillefri: en arbeidsgruppe i FAU har laget et diskusjonsunderlag for hva som 

bør inngå i evalueringen, og forhold vi ønsker skal tas med i gjennomføringen. Se 
vedlegg.  

Eli orienterer:  

Når det gjelder en plan for gjennomføring av de 15 min så kan det være frilek, eller det kan vær 
sosial læring. Det er lærerne som bestemmer og de ser på det ut i fra det som står på planen for 
den uka.  

Planer for gjennomføring er det lærerne som har oversikt over og som bestemmer hvordan skal 
være. Lærerne snakker sammen for å lære av hverandres erfaringer.  

De 15 minuttene er undervisning- læreren er til stede. De har storefri, det er friminuttet som er, 
da er ikke lærerne til stede. 

Det er like mye læring om sosial og emosjonell læring. 

Skolens opplevelse av den nye organiseringen er veldig god. Vi opplever mindre konflikter.  

LK20. 

Blir det tilstrekkelig tid til ordentlige pauser? 

Lærerne har spurt om hvordan elevene har det. Lærerne har hatt noen klassesamtale som har 
fungert godt.  

Vi tror lærerne har en god opplevelse av det.  

Foresatte som ønsker mer forklaring av dette må ta kontakt med kontaktlærer. Er det noen med 
spørsmål på vegne av sine barn så må man kontakte sin kontaktlærer.  

 

Det kommer spørsmål om viktigheten av at skolen er kjent med konsekvensene.  

Alternativet med å ha lillefri til ulike tider går ikke i forhold til logistikken av skolehverdagen.  

Under lillefri var det bare assistenter ute og alle elevene var ute samtidig. I storefri er ikke alle ute 
samtidig.  

 

FAU vil få et utkast av forslag til evaluering.  

 

 



2. Utemiljø på skolen: rektor gir siste status om planene for utbedring av uteområdene.  

Utemiljø på skolen-. Rektor får ikke tak i personen som er ansvarlig for planen.  

 

3. Elevundersøkelsen: rektor gjennomgår resultatene fra denne. 

Rektor går igjennom tallene. Løren skole gjør det bra på undersøkelsen. Tallene er tilgjengelig på 
UDIR. https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/  

 

Saker uten rektor (resterende tid): 

4. Bjørgs rolle i trafikkgruppa: Pådriv ønsket et prosjektleder fra FAU til  

trafikkprosjektet "Lekent og trygt på Stor-Økern". Bjørg har gitt beskjed om at dette  

blir for omfattende til at FAU kan ta på seg dette innenfor det frivillige arbeidet som  

gjøres i FAU. Pådriv kom tilbake og foreslo å lønne Bjørg på timebasis. Det har hun  

takket ja til, da hun jobber frilans og har mulighet til å gjøre dette. Det er snakk om to  

prosjektledere - en deltid fra Pådriv, som kjenner deres arbeidsformer og en "lokal  

ressurs", dvs. Bjørg. Budsjettet for lønnsutgifter er på til sammen kr 160.000 for disse  

to stillingene, så det er ingen fulltidsjobb. Midlene kommer fra lokalt næringsliv  

(foreløpig Obos, ombruk, bydelen mfl.). Bjørg har tenkt gjennom dette med habilitet  

og om dette er problematisk mtp. vervet som leder av FAU, og har rådført seg med  

Christoffer. Forslaget er at Christoffer håndterer saker og styremøter knyttet til dette  

prosjektet i FAU-regi. Har FAU synspunkter på at Bjørg inntar en betalt rolle i  

prosjektet, eller hvordan saker som angår prosjektet håndteres i FAU? 

 

FAU diskuterer habilitetsspørsmålet det kan føre til. Må passe på om det skal tas 
beslutninger i FAU når det gjelder trafikkprosjektet "Lekent og trygt på Stor-Økern". 

 

5. Høring om endring i forskrifter til opplæringsloven 

 

Det er to punkter som er relevante for FAU: 

• Den ekstra timen med fysak utgår fra neste år, fordi Osloskolen ikke har lovhjemmel  

til å pålegge elevene ekstra skoletid. Dette kun til orientering. 

• Fraværsreglementet: (se vedlegg): Det foreslås å endre reglene for permisjonssøknad  

slik at skolene kan innvilge 3 dager permisjon, mot i dag 1.  

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/elevundersokelsen/


Beslutningssak: Ønsker FAU og sende høringssvar om dette, og hva er i så fall vårt 
standpunkt?  

Fristen for høringssvar er utgått.  

 

 

6. Hudøy- og 17. mai-lageret:  

Det er behov for en representant fra FAU som sammen  

med en fra Hudøystyret kan ha en storopprydding og lage en inventarliste i et format  

som lett lar seg overføre fra det ene årets FAU/ 17. mai-komite/ Hudøystyre til det  

neste. Bakgrunn: I fjor oppstod det en del problemer ved avreise til Hudøy, fordi 17.  

mai-komiteen hadde lett etter utstyr og dermed rotet rundt i alle aktivitetsbaggene  

til de ulike koloniene. Dette er et felles lager, som det pr. i dag er vanskelig å finne  

frem i og å ha oversikt over. En slik opprydning vil på sikt føre til at vi sparer frivillig  

arbeidstid og frustrasjon over leting og at vi sparer penger ved å ikke kjøpe inn ting vi  

allerede har på lageret. Det er utfordring med tilgang til lageret utenom kontortid – 

må avklares med rektor hvordan dette kan løses på best mulig måte? Hvem fra FAU  

kan tenke seg å delta på opprydningen? 

 

Henrik stiller fra FAU.  

 

7. Skolemiljøutvalg (SMU):  

Bjørg og Steven er kalt inn til skolemiljøutvalg.  

Dette er et lovpålagt organ som skal møtes 1-2 ganger i året, hvor både skolens  

ledelse, elevrådet, FAU og bydelspolitikere er representert. Eventuelt-saker kan  

meldes til Bjørg innen tirsdag.  

Her er sakslista: 

• Elevenes opplevelse av skolehverdagen, skolegården og området rundt  
skolen. 

• Sak 02/24 Elevundersøkelsen og trivselsundersøkelsen 
• Sak 03/24 Eventuelt 

Frist for innspill har gått ut.  

 



8. Status Trafikkgruppa (informasjonssak som leses av den enkelte, gjennomgås og  

behandles ikke i møtet), se status i vedlegg. 

Møte med 30 personer på Økernsenteret. Bra møte med organisasjoner, FAUer osv.  

Alt står i vedlegget.  

 

9. Eventuelt 

 

• Salto: Sten følger opp. Må sjekke med Bjørg  
• Ombruk skal finne et annet sted å være. Bjørg via kontakter fikk tips om at hvis man snur 

seg rundt at man kan finne noe midlertidig tilbud for barn og unge. Spørre FAU om hun 
kan opptre for FAU i dialog om bruk av området med Kulturetaten. FAU godkjenner det.  

• Skoleball: 26. april er nå datoen de jobber ut ifra og som det ligger an til.  
• Skolegenserne: Hvor kommer det inn på skolen? Christoffer sjekker med rektor.  
• Økernportal Jobbsprek inviter elever på Gaming and training i skoletiden, men elevene 

kommer da hjem med reklame. Christoffer følger opp samtidig med at han sjekker 
opp dette med skolegensere.  

 

 

10. Status for SALTO til skolen. Bjørg har ikke fått noe tilbakemelding så langt, men er i kontakt 

med dem.  

  
 

 


